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Landsbylauget – Fløng Sogn 
 

 

Soderup – Marbjerg – Ny Fløng – Fløng 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 70 

              19. januar 2022 

                19:00 – 21:30  

Engvadgård 

DELTAGERE: Søren, Anders, Carl-Otto og Tommy 

AFBUD: Rene, Jeanette, Lizzi, Pia, Rojda, Anne Mette, Jeppe 

 

Dagsorden:  

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af sidste referat  

3. Status på regnskabet og medlems status  

4. Behandling af sager til beslutning 

1. Trafikproblemer i Fløng Sogn 

1. Trafiksikkerhedsudvalget  

2. Agenda21-rådet. 

3. Skovrådet.  

1. Fløngskoven 

1. Skovens dag 2022 

2. Skovens tilstand (biodiversitet) 

4. Kommuneplan21 

1. Høringssvar 

5. Byfest i Fløng 

1. Byfest 2022? 

6. Brev fra HTK,  

1. Naboorientering, Padelbaner i Marbjerg? 

7. Fælles indsats for ægte fiber i Fløng 

1. Bredbåndspulje / Grundejerforeninger? 

5. Samarbejdsforum for Landsbylaug. 

1. Deltagere til møde i forum d. 9.februar i Reerslev 

2. Deltagere til møde med borgmesteren 2022. 

6. Generalforsamling 2021/22 

1. Dato ? 

2. Valg og kandidater 

7. Diverse 

1. Skydebane støjgener, - nye skydetider er tildelt. 

2. Facebook-gruppe 

3. Foreningsbogen 

4. Evaluering, Kommunevalg KV21 i Fløng Forsamlingshus.  

8. Eventuelt: 

1. Får på Møllebakken 

2. Jeppe deltager i klimaplan arbejdsgruppen i HTK, - status? 

3. Fjernvarme-møde i Fløng Forsamlingshus (HTF arrangerer). 

9. Fastlæggelse af næste møde. 
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Landsbylauget – Fløng Sogn 
 

 

Soderup – Marbjerg – Ny Fløng – Fløng 

 

 

# 
Dagsordenpunkt  

 
Status 

Dead

-line 

Ansvar

-lig 

     

1 Valg af referent    

 Tommy tager referat Lukket  Tommy 

     

2 Godkendelse af tidligere udsendte referater    

 Generalforsamling og bestyrelsesmøde #69 godkendt. Lukket  alle 

     

3 Status på regnskabet og medlems status    

 

Status på regnskab afgivet – se nedenfor – næsten afsluttet 

år 2021, mangler blot lidt årsudskrift fra banken.  

 

Vi slutter året med 169 betalende medlemmer 

 

Lukket 

 alle 

     

4 Behandling af sager til beslutning    

     

4.1 Trafikproblemer i Fløng Sogn    

 

1. Trafiksikkerhedsudvalget 

Søren udtrådt og Thomas R. Fra Reerslev er indtrådt. 

Næste punkt bliver indkaldelse til vejbesigtigelse.  

Lukket 
 Alle 

     

4.2 Agenda21-rådet    

 
Udskiftning, så Eva fra Sengeløse og Jeppe er indtrådt. Søren 

og Lene fra Reerslev er suppleanter.  
Lukket  Alle 

     

4.3 Skovrådet    

 

Tommy udtrådt af Skovrådet som følgen af rotation i vores 

samarbejde med de øvrige Landsbylaug og en Nick Ziegler fra 

Reerslev er indtrådt. 

 

1. Fløngskoven 

Parkafdelingen har helt styr på skoven og passer den som de 

fagligt finder nødvendigt. 

 

2. Skovens Dag 2022 

Vi har fortsat planer om at afholde denne dag, Jeppe er 

koordinator og vi afventer lidt COVID-19 status senere. 

Åben 

 Jeppe 

+ 

alle 

     

4.4 Kommuneplan 21    

 

Høringssvar afgivet, kan ses på vores hjemmeside. Vi må 

følge hvordan det går med eventuelle korrektioner på 

baggrund af vores høringssvar. 

Åben 
 Alle 
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Landsbylauget – Fløng Sogn 
 

 

Soderup – Marbjerg – Ny Fløng – Fløng 

     

4.5 Byfest i Fløng    

 
Vi afventer lige at tage stilling til dette, både med hensyn til 

økonomien og COVID-19 situationen. 
Åben  Tommy 

     

4.6 Brev fra HTK - Naboorientering    

 

Vi har modtaget en naboorientering vedrørende en Padelbane 

i Marbjerg. 

Vi skriver lige at vi har en primær bekymring med hensyn til 

øget trafik på skolevejen til Fløng Skole for børn i Marbjerg. 

Se hjemmesiden.  

Lukket 

 Søren 

     

4.7 Fælles indsats for ægte fiber i Fløng    

 

Vi prøver at få samlet repræsentanter fra alle 

grundejerforeningerne og andre interesserede i det østlige 

Fløng i en arbejdsgruppe, der kan arbejde videre med de to 

muligheder vi p.t. har (TDC og Global Connect/onefiber.dk) og 

få gang i noget arbejdsgruppe. Tommy starter med at lave et 

Facebook opslag med indkaldelse af interesserede. Se 

Facebook den 22. ds.  

Åben 

 Tommy 

     

5 Samarbejdsforum for Landsbylaug.    

 

1. Deltagere til møde i forum d. 9.februar i Reerslev 

 
Søren og Anne Mette og evt. Anders deltager på mødet.  

 

Vi har alene lidt bemærkninger om kommuneplanens vejnet i 

Fløng, seniorboliger, fibernet, bus til Marbjerg. Solceller som 

overdækning af motorvejen. 

 

2. Deltagere til møde med borgmesteren 2022. (22/3 kl. 

15:30-17:00 på rådhuset) 

 

Søren og Carl-Otto.   

Åben 

 Søren 

Anne 

Mette 

Anders 

Carl-

Otto 

     

6 Generalforsamling 2021/22    

 

Vi fastsætter datoen til:  

 

Torsdag den 19. maj 2022 klokken 19-21 i Forsamlingshuset - 

Tommy booker. 

 

På valg er: Tommy, Anders, Jeppe, Pia og Rojda 

Åben 

 Alle 

     

7 Diverse    

 

1. Skydebane støjgener, - nye skydetider er tildelt. 

Ikke meget nyt, fortsat lidt støj, men vi ser hvordan den nye 

støjvold kan hjælpe på dette. 

 

Lukket 

 Alle 
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2. Facebook-gruppe 

Kører som det plejer. Vi holder lidt øje med erhvervsopslag. 

Eller er indstillingerne nu sat op til automatisk godkendelse af 

medlemskab, men så er der godkendelse på nye medlemmers 

første opslag. 

3. Foreningsbogen 

Ikke noget nyt. Vi venter bare og ser hvad der sker. 

4. Evaluering, Kommunevalg KV21 i Fløng Forsamlingshus.  

Fint forløb med godt fremmøde. Vi gentager det naturligvis 

næste gang. 

     

8 Eventuelt    

 

1. Får på Møllebakken 

 

Vi prøver naturligvis igen i år. Kommunen skal lige checke 

indhegningen og så skal vi have kontakt til Dyregården. 

Action Tommy. 

 

2. Jeppe deltager i klimaplan arbejdsgruppen i HTK, - status? 

 

Jeppe fremsendte denne status:  

 

Til punkt 8b (Klimaplan 2030) kan kort nævnes, at seneste 

møde var 25/10-21 på Rådhuset. På mødet drøftes særligt el-

biler, ladestandere og tilsvarende. HTK har bl.a. lavet en 

aftale med Clever om etablering af ladestandere, i alt 22 stik. 

Endvidere kort orientering om fjernvarme, bl.a. at der pt. 

pågår udbygning af fjernvarmenettet i Hedehusene Vest. 

Endvidere har man i kommunen godkendt projektforslag om 

udnyttelse af overskudsvarme fra Global Connect til 

fjernvarmeforsyning. Endelig er der flere steder igangsat 

konvertering fra olie/gas til mere grøn energi. Kommunens 

indkøbschef holdt et kort oplæg om bæredygtige indkøb i 

kommunen. Og Knud Anker fik også hejst et flag for 

cyklismen. 

 

3. Fjernvarme-møde i Fløng Forsamlingshus (HTF arrangerer) 

 

Vi vil gerne møde op, men initiativet ligger alene hos HTF. 

 

4. Byggeri på kallerupvej. 

 

Vi venter på at vi hører nærmere 

 

5. Overdækning af motorvejen – solceller 

 

Åben 

 Tommy 
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Vi har fortsat ikke hørt noget nyt om den rapport som skulle 

være klar, vi må bare afvente hvad der sker.  

     

9 Fastlæggelse af næste møde.    

 

Tirsdag den 15. marts 2022 klokken 19-22. 

 

Afklaring om kandidater der genopstiller skal på dagsordenen. 

 

Husk også generalforsamling:  

 

Torsdag den 19. maj 2022 klokken 19-21 

 

Åben 

 Alle 

 
/22JAN2022/referent: Tommy 
 
 

  

 
 
 


